
Fra: Anne Grete Eide <agr-eide@online.no> 

Dato: 16. mai 2017 kl. 19.34.43 CEST 

Til: <Oyvind.oddekalv@meland.kommune.no> 

Emne: Sak 48/2017 

  

Til ordføraren 

Vi ønskjer at sak 48/2017 Bruk av granulat på kunstgrasbanar i Meland kommune, blir tatt 

opp igjen til handsaming i kommunestyret. 

Bakgrunnen for dette er at konsekvensane av vedtaket som vart gjort ikkje var godt nok belyst.  

  

Meland Arbeiderparti:  

Øyvind Oddekalv, Anne Grete Eide, Tormod Skurtveit, Kjersti Vikebø Nesse, Asbjørn Larsen, 

Tom Inge Karlsen. 

  

Meland Høgre:  

Nils Marton Aadland, Øystein Blom, Marthe Aadland, Thomas Wallem 

  

Meland KrF: 

Marit Jøssang, Stian Lavik, Erling Rønnestad 
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